
Zápis z jednání Komise pro kroniku a historii 

 

 dne 12.12.2022 

 

 

Předseda:  Marian Kadlec - omluven  

Členové: JUDr. Josef Nykles 

  Ivana Šestáková 

  Ing. Ivana Zámyslická 

  Hana Růžková 

  Barbora Andělová - omluvena 

  Sylvia Bělová 

  JUDr. Petr Želásko 

  Michal Marel  

  

Tajemnice: Martina Pavlátová, DiS. - omluvena 

Hosté:  Ing. Ivana Peterková 

 Bc. Blanka Pokorná, DiS. 

 Mgr. Radek Čermák 

  

 

  

Komise se sešla, aby projednala výstavbu replik kapliček č. 20 a 22, které budou zhotoveny 

jako odpočinkové místo poutní stezky Via Sancta. 

 

 

1) Replika kapličky č. 20 s umístěním v centrálním parku při křižovatce Žacléřská-

Železnobrodská 

Mgr. Čermák informoval o přípravě projektu rekonstrukce křižovatky Žacléřská x 

Železnobrodská vč. vybudování nového přechodu pro chodce a napojení stezky pro chodce 

a cyklisty, tzn. od rybníka bude do centrálního parku přivedena stezka Via Sancta, která 

povede v bezprostřední blízkosti plánovaného prostoru pro umístění repliky kapličky č. 20 

s napojením na stávající cyklostezku vedoucí k tunelu a dále směr Vinoř.  

Předmětem zadávací dokumentace je rekonstrukce celé křižovatky, napojení stezky a 

výstavba repliky kapličky. Vytvoření zadávací dokumentace bylo poptáno u Ing. Kučery, 

společnosti Proconsult a Dopravně inženýrské kanceláře (DIK). 

Komise souhlasí se zadáním dokumentace rekonstrukce celé křižovatky vč. návrhu na 

umístění odpočinkového místa kapličky č. 20 při vjezdu do parku v těsné blízkosti stezky.  

 

 

2) Replika kapličky č. 22 s umístěním v blízkosti objektu PRALES při ul. 

Mladoboleslavská a stezky Via Sancta 

Ing. Zámyslická, Mgr. Čermák a p. Marel zmapují v blízkosti objektu PRALES možnosti 

umístění kapličky, poté zpracují situační výkres s umístěním a následně zjistí možnost 

výstavby na pozemku HMP. 

Bc. Pokorná zajistila předběžný souhlas Ing. Frantíka z MHMP s umístěním kapličky na 

pozemcích ve správě Lesů HMP.  

 

 

 

 

 

 

 



 

3) Doplnění textu do knihy o Kbelích - JUDr. Petr Želásko zaslal všem členům k pročtení 

zpracovanou kapitolu o Klubu seniorů. 

  

 

 

 

Další jednání komise bude operativně svoláno. 

 

 

Zapsala: H. Růžková 

 

Příloha: prezenční listina 


